
La Garrotxa admet que alguns parcs de salut estan poc

utilitzats

L'ens comarcal demanar� a la Diputaci� dades d'�s, perqu� creu que

alguns estan mal situats

OLOT| X.V.

El Consell Comarcal de la Garrotxa demanar� dades d'�s dels parcs de salut que la Diputaci� de Girona t�

repar tits pels pobles de la comarca. La Garrotxa far� la solálicitud arran d'una petici� de Josep Guix (por taveu

del PSC) en el darrer ple de l'ens. La demanda va sorgir en el decurs de la proposta d'aprovaci� d'un conveni

d'enc�rrec de gesti� entre el Dipsalut i el Consell Comarcal per la dinamitzaci� dels parcs de salut i de les xarxes

d'itineraris saludables.

Josep Berga, vicepresident del Consell Comarcal per CiU, va explicar: "Una vegada els parcs hi s�n, existeix el

que s'anomena dinamitzacions professionals". I va precisar que a la Garrotxa fan 366 dinamitzacions anuals.

Feta l'exposici�, Narc�s Feixas, por taveu d'ERC, va estar-hi d'acord. Tot seguit, Guix (PSC) va demanar dades

d'utilitzaci�. Berga va respondre que, en tot cas, les haurien de demanar. Joan Espona, president del Consell per

CiU, va admetre que s�n conscients que "n'hi ha alguns que amb tots els respectes del m�n dif�cilment poden

funcionar gaire". Guix va concretar: "El del Torn deu funcionar poc". Per aix�, Espona va considerar que "aquest

�s un exemple clar de com no hauria de ser", i va opinar: "Segurament hi ha algun municipi que no en t� i f ins i tot

potser els que en tenen en podrien treure m�s bon rendiment".

Tot i aix�, el president de l'ens comarcal va convidar a tenir primer les dades i que llavors la pr�pia Diputaci�

valori la necessitat dels parcs.
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